
שלום רב,

וברצוני להציג את מועמדותי לתפקיד חבר מועצה   שמי עמי בן עזרא
 לסקטור המח"ר.

מבלים זמן רב במקום העבודה. למעשה,  ות,ועובד  יםכעובד ,אנו
במשך השבוע, אנו נמצאים בקמפוס בממוצע זמן רב יותר מאשר 
בביתנו הפרטי. לכן, חשוב כי סביבת העבודה תהיה נעימה ונוחה  

הפעילות במועצת העובדים היא אמצעי   ושזכויות העובדים לא יפגעו.
להקדיש  ני מבטיחחשוב בהשגת המטרה הזאת ובמידה ואבחר, א

 לכך את מיטב זמני.

הנושאים העיקריים שבכוונתי לקדם:  םבקצרה, אלו ה

- נושא השקיפות חשוב לי מאוד. לטעמי, יש הרבה מקום לשיפור 
באפשרות הגישה של העובדים למידע על ישיבות המועצה, תקציב 

הועד,  על החלטות שהתקבלו ועל נושאים נוספים שקשורים 
בפעילות ועד העובדים.  

- הרחבת הטבות התרבות והרווחה המוצעות לעובדים, עם  דגש 
על קורסים בנושאי ספורט ובריאות שרלוונטיים לעובדים. פירוט 

של כל ההטבות לעובד בצורה מסודרת באתר הועד.  

סיורי היכרות חיזוק הקשר בין העובדים לקמפוס. ארגון של  -
ארגון  )למשל, הגן הבוטני או הזואולוגי(.   וסיורים חווייתיים
 בתחומים שונים. לעובדים  הרצאות העשרה

. שיתוף פעולה בין ההנהלה והעובדים קיימות ואקולוגיה -
 מיחזור והפחתת שימוש בכלים חד"פ בקמפוסבנושא 

 ובקפיטריות.  

ומפורט יותר מהקיים, שיכלול את  מסמך מסודרהכנת  -
)בשיתוף פעולה עם משאבי אנוש(, כך  זכויות וחובות העובד

שכל עובד שירצה יוכל לעיין בהן )עם דגש על עובדים  
 חדשים(.

אני מקווה כי אזכה לקבל את ההצבעה היא חשובה וכל קול משפיע! 
קדם את  ומבטיח לעשות כמיטב יכולתי כדי ל  ן/ואת אמונכם ן/קולכם

 אני תמיד פתוח וקשוב לשמוע רעיונות נוספים.  היעדים שציינתי. 

,ן/שלכם

עמי בן עזרא

עמי בן עזרא 
״ ח מ ה ר  ו ט ק רס

ותק באוניברסיטה: 24 שנה. 

גיל: 47

 השכלה: 
תואר ראשון בהיסטוריה ולימודים   

 כלליים. 
קורסים מקצועיים בתחומים שונים  

 )מחשוב, גישור, שוק ההון(. 

 תפקיד:  
באגף   תכניתן שרתים ומערכות הפעלה 

 מחשוב. 

Email: 

amib@tauex.tau.ac.il 
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